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Száraz József, a Csemadok elnöke:
  Már elkészült a miniszteri rendelet az új támogatási rendszer konkrét feltételeirõl.  Szára
z József, a Csemadok elnöke:
  Már elkészült a miniszteri rendelet az új támogatási rendszer konkrét feltételeirõl. A tervek
szerint ezentúl bérköltségeket is el lehet majd számolni a kiadások között. Ha ez valóban így
lesz, élni fogunk a lehetõsséggel. A Csemadok részérõl ennek nagyon örülnénk. 
  Jelenleg a szervezet egyik legnagyobb gondja, hogy nem képes megfizetni a pályázatokat
kidolgozó és a rendezvényeket lebonyolító személyeket. 
  Eddig is lehetett támogatást kérni különféle rendezvényekre, ám nem volt olyan keret, melybõl
jutalmazni tudtuk volna a szervezõket. Nagy megkönnyebbülést jelent, hogy jövõre talán már
lesz mód arra, hogy a 17 területi egységünkön valamilyen pénzt bérekre juttassunk, mert
például a fõvárosban dolgozóknak már áprilistól csak minimálbért fizettünk. 
  Elõrehaladást jelenthet, hogy jövõre a kisebbségi kultúrák támogatására 160 millió jut az
állami költségvetésbõl. 
  Bízom benne, az elkövetkezõ idõszak fellendülést jelent majd, s külön öröm lenne számomra,
ha például a valamikori zselízi népmûvészeti fesztiválnak sikerülne visszaadnunk a fényét. (sza)
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